

RETIREMENT - MAJOR JOEL HIGGS, AF Engr, ADM(IE)/DRAP

ADM(IE) would like to announce the upcoming retirement of Major Joel Higgs after almost 34 years in the CF.

Maj Higgs joined the Canadian Forces on 03 Jan 1973. He has served in several posts within Canada and overseas. These included CE Requirement Officer at North Bay, Kingston and Lahr Germany, Staff Officer in Training Systems HQ in Trenton, and Base Construction Engineering Officer in Greenwood and Ottawa. He has spent the past 12 years in NDHQ serving in both ADM(IE) and VCDS organizations. Joel completed the Command and Staff College Course in Toronto in 1991 and has spent his total military career working in the construction engineer world.

Joel and Norma will remain in the Ottawa area where they plan to start enjoying retirement life. Joel is hoping to improve his golf game and perform volunteer work. We would like to thank him for his years of dedication and devotion in the service of Canada, the Engineer Branch and the Construction Engineering community.

A Retirement get-together will be held in the Astra Lounge of the RCAF Mess, 158 Gloucester Street, Ottawa, Ontario on Friday, 22 June 2007 from 1315 to 15:30. Congratulatory farewells and anecdotes received will be presented to him at this time.

If you would like to either contribute towards a gift or attend the get-together please contact Maj Eric Perrault, DRAP 3, Perrault.je@forces.gc.ca or by telephone at 613-995-3233 NLT 25 May 2007.

Please forward any congratulatory messages, anecdotal notes and out and out lies to Maj Perrault by the same above mentioned means, NLT 15 Jun 07.

OPI: ADM(IE)/DGRPP/DRAP

\*\*\*\*\*

RETRAITE - MAJOR JOEL HIGGS, GA, SMA(IE)/DPBI La SMA(IE) désire annoncer la retraite prochaine du Major Joel Higgs qui a complété près de 34 ans de loyaux services au sein des Forces canadiennes.

Le Major Higgs s'est joint aux FC le 3 janvier 1973. Depuis, il a occupé plusieurs postes au Canada et à l'étranger. Parmi ceux-ci, on compte le poste d'officier des besoins du GC à North Bay, Kingston et Lahr (Allemagne), celui d'officier d'état-major au Quartier général du Service de l'instruction des Forces canadiennes à Trenton, et enfin, celui d'officier du génie construction de la base à Greenwood et à Ottawa. Au cours des 12 dernières années, il a travaillé aux QGDN au service de SMA(IE) et du VCEMD. Joel a complété le cours du Collège d'état-major et de commandement des Forces canadiennes à Toronto, en 1991, et a passé toute sa carrière militaire dans l'univers du génie de la construction.

Joel et sa compagne Norma prévoient demeurer dans la région d'Ottawa et profiter de leur nouvelle vie. Joel compte améliorer son jeu au golf de même que faire du bénévolat. Nous aimerions le remercier pour toutes ces années de dévouement au service du Canada, au sein de la Branche du génie militaire et de la communauté du génie construction.

Une réception aura lieu au Salon Astra du mess de l'ARC au 158, rue Gloucester à Ottawa (Ontario), le vendredi 22 juin 2007 de 13 h 15 à 15 h 30. Les messages de félicitations et les anecdotes lui seront transmis lors de la réception.

Si vous souhaitez faire une contribution pour un cadeau ou assister à la réception, veuillez contacter le Major Eric Perrault, DPBI 3, à Perrault.JE@forces.gc.ca, ou par téléphone, au 613995-3233 APTL 25 mai 2007.

Veuillez faire suivre vos messages de félicitations, anecdotes ou simples menteries au Major Perrault à l'adresse et au numéro mentionnés ci-dessus, APTL 15 juin 2007.

BPR : SMA(IE)/DGPPI/DPBI